
BESTYRELSESMØDE 4/4-23

1) Opgaver der er blevet lavet:
- Alt er fikset både med brunata og ven la on. 
- Lars går videre med byggeinforma onen. 
 - Både ang. malingen falder af. 
 - Hvor kommer der cykelsta ver og altaner l stueetagen.

2) Hvordan går det med firlingerne?
- Vi vil gerne vide hvordan det går med de andre 4linger
- Hvordan opnår vi den informa on: Som bestyrelse skal vi være opsøgende. 
 - Der forslåes at vi møder beboerne i øjenhøjde ved at banke på nogle døre og høre 
hvordan det går. 
 - Der ventes med at undersøge de e l e er afdelingsmødet i Maj. 

3) Magtmisbrug
- Der er kommet en anonym skrivelse vedr. udøvelse af magtmisbrug. 
- I en skrivelse fra Maja står der, at det Susanne laver som formand ikke er magtmisbrug. De e er en
vig g meddelelse at pointere. 
- Der er en stridighed mellem Susanne og Lars, som SKAL afvikles med en 3-mand involveret.

4) Forbyggelse l ven la on på taget?
- Der er skade hver gang der er en smule blæst. Så der foreslåes at der kommer en kasse rundt om 
ven la onen for at besky e ven la onen. De e skal foreslåes l Maja, så vi har mulighed for at få 
en pris på de e. Der bliver lavet et skriv. 

5) har vi nogle ng der skal tages op l afdelingsmødet? 
- Postkasse indsatsen, så man kan aflevere nøgler
- Forebyggelse af ven la onen 
- Susanne sender disse forslag l afdelingsmødet inden dsfristen. 

6) Susanne har møde med kenneth rsdag d. 11 april kl. 10. 
- Kenneth bliver en del af dri en, og bliver vist rundt af Susanne. 

7) Skal vi have arrangeret en Sommer/e erårsfest?
- Hvad har vi af økonomi? Kan der søges om nogle midler?
- Måske beboerne skal give et mindre beløb, hvis der ikke er penge nok?
- 

8) Hvordan gik det l repræsentantskabsmødet, Lars?
- Der er blevet s llet spørgsmål l regnskabet, og derfor ønskes der at "booke" et møde med 
Kenneth for at kunne s lle spørgsmål l udgi er. 
 - De e ønskes gøres når årsregnskabet er blevet udgivet inden afdelingsmødet. 
 - De e snakker Susanne med ham om når Kenneth kommer den 11. April. 




